

<p>Ant - A very small insect that can be black, red, brown or yellow in colour. They live underground in large groups and sometimes build ant hills in the soil.</p>	<p>النمل - حشرة صغيرة جدا يمكن أن تكون سوداء أو حمراء أو بنية أو صفراء اللون. تعيش تحت الأرض في مجموعات كبيرة وتقوم أحيانا ببناء بيت لها في التربة.</p>
<p>Bee - A black and yellow flying insect that feeds on pollen and nectar from plants. It also produces honey, makes a buzzing sound and can sometimes sting but only once.</p>	<p>النحل - حشرة طائرة سوداء وصفراء تتغذى على حبوب اللقاح والرقيق من النباتات. يقوم أيضا بإنتاج العسل، صوتها صاخب كما يمكنها أن تلدغ أحيانا ولكن مرة واحدة فقط.</p>
<p>Beetle - A small insect with a hard back that is like a shell.</p>	<p>الخنافس - حشرة صغيرة ذات ظهر صلب تشبه القشرة.</p>
<p>Bird - A vertebrate (which is an animal with a backbone) that has wings and feathers. Most birds are able to fly but not all of them.</p>	<p>الطيور - من الفقاريات (وهي الحيوانات ذات عمود فقري) لديها أجنحة والريش. معظم الطيور قادرة على الطيران ولكن ليس كلها.</p>
<p>Butterfly - An insect with a small, thin body and large, coloured wings.</p>	<p>الفراشة - حشرة ذات جسم صغير ورقيق وأجنحة كبيرة ملونة.</p>
<p>Fly - A small insect that flies and has two wings. There are many different types of flies, but they are usually black in colour and they make a buzzing sound.</p>	<p>الذبابة - حشرة صغيرة طائرة لها جناحان. هناك العديد من أنواع الذباب المختلفة، لكنها عادة ما تكون سوداء اللون وتصدر صوتا صاخبا.</p>
<p>Gecko - A small lizard that is often found in warm places and is nocturnal which means they come out at night and sleep during the day.</p>	<p>الوزغة - سحلية صغيرة غالبا ما توجد في الأماكن الدافئة وهي حيوانات ليلية يعني أنها تخرج ليلا وتنام أثناء النهار.</p>
<p>Hedgehog - A small, brown animal whose body is covered in sharp spikes. They like to live in places surrounded by trees and bushes, and they are nocturnal which means they come out at night and sleep during the day.</p>	<p>القنفذ - حيوان بني صغير جسمه مغطى بأشواك حادة. تحب القنافذ العيش في أماكن محاطة بالأشجار والشجيرات ، وهي حيوانات ليلية يعني أنها تخرج ليلا وتنام أثناء النهار.</p>
<p>Wasp - A black and yellow flying insect that feeds on pollen and nectar from plants like the bee. It also makes a buzzing sound and can sting more than once.</p>	<p>الدبور - حشرة طائرة سوداء وصفراء تتغذى على حبوب اللقاح والرقيق من النباتات مثل النحل. كما أنه يصدر صوتا صاخبا ويمكن أن يلدغ أكثر من مرة.</p>
<p>Worm - A small, thin animal that has a soft body with no arms, legs or bones. They are found on the ground and like to live in the soil.</p>	<p>الدودة - حيوان صغير ورقيق له جسم ناعم بدون أذرع أو أرجل أو عظام. يمكن العثور عليها على الأرض وهي تحب العيش في التربة.</p>